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§ 14 

Nämndens frågor 

En skrivelse angående n långsiktig hållbar arbetsmarknadspolitik 

överlämnades från Johanna Sjö (M), Hanna Gerdes (FP), Johan 

Fälldin C) och Ofelia Namazova (KD) till nämnden för beredning. 

En skrivelse angående behovsanpassade lokaler för stadens 

verksamheter överlämnades från Johanna Sjö (M), Hanna Gerdes 

(FP), Johan Fälldin C) och Ofelia Namazova (KD) till nämnden för 

beredning. 

En skrivelse angående ett vidgat uppdrag för uppföljning 

överlämnades från Johanna Sjö (M), Hanna Gerdes (FP), Johan 

Fälldin C) och Ofelia Namazova (KD) till nämnden för beredning. 

En skrivelse angående kompetensinventering överlämnades från 

Johanna Sjö (M), Hanna Gerdes (FP), Johan Fälldin C) och Ofelia 

Namazova (KD) till nämnden för beredning. 

 

§ 15 

Förvaltningsinformation 

Förvaltningschef Arjun Bakshi lämnade följande information. 

- Direkt efter nämndens sammanträde den 24 november 

lämnas en första information till nämnden gällande förslag 

till verksamhetsplan och budget 2017. 

- Nuvarande situation gällande migration och 

flyktingmottagandet. Förvaltningen kommer att ta fram en 

analys av vilka kort- och långsiktiga konsekvenser det 

ökande antalet asylsökande kan komma att få för nämndens 

verksamheter. 

______________________ 

 


